屯門區議會
2008-2009年社會服務委員會
第四次會議議程
Tuen Mun District Council

Agenda of the Fourth Meeting of 

Social Services Committee (2008 - 2009)
	
	
	

	日期 Date:
	2008年7月15日(星期二)
	15th July 2008 (Tuesday)

	時間 Time:
	下午2時30分
	2:30 p.m. 

	地點 Venue:
	屯門區議會會議室
	TMDC Conference Room


議程 Agenda

(I) 通過會議記錄 Confirmation of the Minutes of Meeting

社會服務委員會2008年5月13日第三次會議記錄

Minutes of the Third Meeting of the Social Services Committee (SSC) held on 13 May 2008
(II) 續議事項 Matters Arising

1. 要求在屯門設「入境事務及人事登記辦事處」
(社委會文件2008年第14號及上次會議記錄第16至第19段)
[夾附由入境事務處提交的書面回應]

Calling for the Opening of an Immigration and Registration of Persons Office in Tuen Mun
(SSC Paper No. 14/2008 and paragraphs 16-19 of the minutes of the last meeting)
[Reply from Immigration Department is attached]

(III) 討論事項Discussion Item
1. 婦女事務委員會加強和區議會協作
(社委會文件2008年第18號)
Enhancing the Collaboration between Women’s Commission and District Councils 
(SSC Paper No. 18/2008)
2. 新界西醫院聯網二零零八/零九年週年工作計劃
(社委會文件2008年第19號)

Hospital Authority New Territories West Cluster Annual Plan 2008/2009
(SSC Paper No. 19/2008)
3. 要求加速改善新界西醫療資源不足問題
(社委會文件2008年第20號)

Calling for Stepped-up Improvement in the Shortage of Medical Resources in the New Territories West Cluster
(SSC Paper No. 20/2008)
(IV) 報告事項Reporting Item

1. 社會服務委員會轄下工作小組的工作匯報

(社委會文件2008年第21號)

Work Reports by the Working Groups under the Social Services Committee
(SSC Paper No. 21/2008)
2. 社會福利署報告

(社委會文件2008年第22號)

Report by the Social Welfare Department 

(SSC Paper No. 22/2008)
3. 報告屯門區罪案數字

(社委會文件2008年第23號) 
Report on Crime Figures in the Tuen Mun District 

(SSC Paper No. 23/2008)
(V) 其他事項Any Other Business

(VI) 下次會議日期: 2008年9月9日(星期二)下午二時三十分


Date of Next Meeting: 9th September 2008 (Tuesday) at 2:30 P.M.
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